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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 11520/26.03.2025 

 
PROCES VERBAL  

încheiat în ședința ordinară a plenului  
Consiliului Județean Timiș din 26 martie 2025 

 
 
 
 
           Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   

Doamnelor și domnilor, 
Înainte de a începe ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș, vă rog să-mi permiteți 

să spun câteva cuvinte cu privire  la vestea tristă pe care am primit-o  astăzi de dimineață, și 
anume incendiu de la Muzeul Satului Bănățean în care a ars biserica monument istoric, veche de 
aproape 300 de ani.  

Azi de dimineață am efectuat o vizită împreună cu Înalt Preasfințitul Ioan Mitropolit al 
Banatului, iar din primele concluzii  se pare că biserica ar fi luat foc de la instalația electrică. În 
acest moment, încă sunt la fața locului atât poliția, cât și pompierii și fac analize cu privire la 
acest incendiu.  

Am solicitat o anchetă internă la Muzeul Satului Bănățean, dar și controale la instituțiile de 
cultură subordonate consiliului județean pentru a ne asigura că așa ceva nu se mai repetă.  

Veștile bune sunt că, mare parte din icoane și picturi nu se aflau în interiorul bisericii 
pentru că erau scoase pentru că se dorea restaurarea acelei biserici. Prin urmare, o mare parte 
din acestea nu se aflau în biserică, și aceasta era vestea bună.  

Din primele concluzii ale specialiștilor a reieșit faptul că biserica poate fi restaurată. Partea 
de acoperiș, la care s-a lucrat ultima dată în 2013, a ars integral, iar partea de structură, cea care 
este veche, partea de grinzi, partea de susținere, la primele concluzii a reieșit că nu este atât de 
afectată încât să nu poată fi refolosită.  

Evident că va trebui să facem o expertiză și specialiștii să ne spună dacă putem folosi și 
ce putem refolosi în procesul de restaurare.  

Vă anunț că voi propune alocarea din fondul de urgență al președintelui consiliului 
județean sumele necesare pentru expertiză, proiectare dar și pentru tot ce este necesar pentru 
restaurarea acestui monument atât de important pentru județul nostru.  

Prin urmare, în zilele următoare, în funcție de ce vor concluziona specialiștii, vom putea să 
discutăm mai mult și să anunțăm mai multe informații pe această temă.  

În același timp, avem și o veste bună, pe un alt segment, și anume vă pot spune că ieri a 
fost ultima zi de contestații pentru Institutul Oncologic de pe Calea Torontalului. Nu s-au depus 
contestații și ne așteptăm ca săptămâna aceasta să semnăm contractul și să se emită ordinul de 
începere. Acest lucru înseamnă că se va face organizarea de șantier, va începe proiectarea, 
demolarea și construcția noului spital oncologic de pe Calea Torontalului. Practic înlocuirea 
acelei ruine care stă de 30 de ani în aceeași situație pe Calea Torontalului, așa cum v-am mai 
spus. 

 Există un câștigător, constructorul este unul serios care a mai lucrat astfel de investiții. 
Suntem optimiști. Finanțarea este pe PNRR. Suntem constrânși de termenul de finalizare, este 
adevărat, însă vestea bună este că, nefăcându-se contestații nu s-a prelungit acest proces cu 
luni de zile necesare parcurgerii acestor etape.  
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Asta este. O veste bună și o veste rea. Avem speranța că în final, atât biserica va fi 
restaurată, cât și spitalul va fi construit și astfel vom transforma vestea rea în ceva care va avea 
un final fericit.  

Acestea fiind spuse, declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și vă 
anunț că sunt prezenți la ședință un număr de 34 consilieri județeni din totalul de 34 consilieri 
județeni în funcție. 

La ședință participă, în calitate de invitați, șefii compartimentelor funcționale din cadrul 
consiliului județean și specialiști din aparatul propriu, conducătorii unor instituții și servicii publice 
de sub autoritatea consiliului județean, precum și reprezentanții mass-media. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului 
județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 185/20.03.2025 și ordinea de zi a ședinței a 
fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media 
și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 
 
 In continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele puncte: 
1. Proiect de hotărâre  nr. 88/24.03.2025 privind aprobarea alipirii unor imobile aflate în 

domeniul public al Județului Timiș și administrarea Consiliului Județean Timiş, situate în 
Unitatea Administrativ Teritorială Dudeștii Noi 

2. Proiect de hotărâre  nr. 89/24.03.2025 privind aprobarea bugetului Fondului de Întreținere, 
Înlocuire și Dezvoltare pentru proiectele de dezvoltare a infrastructurii serviciilor publice 
care beneficiază de asistenţă financiară nerambursabila din partea Uniunii Europene, pe 
anul 2025 

3. Proiect de hotărâre nr. 90/25.03.2025 privind modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Județean Timiș nr. 261/27.11.2024 privind aprobarea modificării contractului de 
concesiune nr. 2314/15.03.2004 încheiat între Consiliul Județean Timiș și S.C. ”Inter 
Center Service” S.A. 

4. Proiect de hotărâre nr. 91/25.03.2025 privind aprobarea atribuirii contractului pentru 
servicii de defrișare, cosit și întreținere a unor spații verzi pentru unele imobile de pe 
domeniul public și privat al județului Timiș de către Consiliul Județean Timiș în calitate de 
autoritate contractantă, către S.C. SERVICE CONS PREST S.R.L. 

5. Proiect de hotărâre nr. 92/25.03.2025 privind solicitarea de trecere a bunului imobil 
(construcții și teren) din domeniul public al Statului Român și administrarea Institutului 
Național de Administrație, în domeniul public al Județului Timiș 
 

 Vă supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. 
 Procedură de vot pentru completarea ordinii de zi, vă rog! 

Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi  cu 1 vot ”pentru” din partea 
domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-
Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea 
Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 
 

Dacă sunt discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? Dacă nu, supun la vot ordinea de 
zi a ședinței cu modificările aprobate. 
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Procedură de vot pentru ordinea de zi, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi  cu 1 vot ”pentru” din partea domnului 

președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor Avram 
Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan 
Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, 
Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu 
Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș 
Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popovici Gabriela, 
Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, 
Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun spre 

aprobare procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 26.02.2025, al ședinței extraordinare 
din data de 11.03.2025 al ședinței extraordinare din data de 21.03.2025. 

Procedură de vot pentru aprobarea celor trei procese verbale menționate anterior, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat cele  trei procese verbale cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-
Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea 
Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 62/27.02.2025 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 58/27.03.2024 privind aprobarea 
Normelor tehnice privind condițiile de proiectare și amplasare a construcțiilor, instalațiilor 
și a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor județene din județul Timiș, respectiv a 
modelului-cadru al contractului/convenției de utilizare și acces în zona drumului județean 
și a modelului-cadru al actului adițional la contract/convenție 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Se aprobă modificarea contractului și actului adițional de utilizare  și acces în zona 

drumului județean. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu. 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
- Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-
Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, 
Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-
Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-
Eugen.  

Nu a votat doamna consilier județean Danielescu Aura-Codruța. 
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Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 22/22.01.2025 privind aprobarea 
Ghidului privind finanțarea din fonduri publice a proiectelor sportive, inițiate de către 
structurile sportive de drept privat, în cadrul programelor sportive de utilitate publică, 
pentru anul 2025 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Se aproba Ghidul privind finanțarea din fonduri publice a proiectelor sportive, inițiate de 

către structurile sportive de drept privat. 
Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-
Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, 
Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-
Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-
Eugen.  

Nu a votat doamna consilier județean Danielescu Aura-Codruța. 
 
 
Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 23/22.01.2025 aprobarea 

Ghidului privind finanțarea din fonduri publice a proiectelor sportive, inițiate de către 
structurile sportive de drept public, în cadrul programelor sportive de utilitate publică, 
pentru anul 2025 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Se aprobă Ghidul privind finanțarea din fonduri publice a proiectelor sportive, inițiate de 

către structurile sportive de drept public. 
Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis. 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 33  voturi ”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, 
Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, 
Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari 
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Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă 
Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: domnul președinte Alfred-Robert Simonis și domnul consilier județean 
Mihăieș Petre.  

 
 
Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 65/07.03.2025 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 249/27.11.2024 privind desemnarea 
reprezentanților Consiliului Județean Timiș în Consiliile de administrație și Comisiile 
pentru evaluarea și asigurarea calității educației în unitățile de învățământ preuniversitar 
special din județul Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis. 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
- Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
- Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
- Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
- Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 

afaceri (COREX) 
- Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Da, se propune înlocuirea domnului Șendroiu Vlad-Ioan, cu Mihăieș Petre, ca 

reprezentant în Consiliul de administrație al Liceului Tehnologic Special "Gheorghe Atanasiu" 
Timișoara. 

 
Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
Ca urmare a încetării mandatului de consilier județean al domnului Vlad-Ioan Șendroiu, 

acesta urmează a fi înlocuit cu domnul consilier județean Petre Mihăieș care a  fost desemnat de  
grupul USR în acest consiliu. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Bun, va fi procedură de vot secret pentru că este vot nominal.  
Se supune la vot, prin vot secret, desemnarea domnului consilier județean Petre Mihăieș 

ca reprezentant în Consiliul de administrație al Liceului Tehnologic Special "Gheorghe Atanasiu" 
Timișoara. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat desemnarea domnului Petre Mihăieș cu: 
- Voturi ”pentru” -  34 
- Nu a votat: - 1 

Dacă nu mai sunt alte intervenții,  supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
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Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 68/11.03.2025 pentru aprobarea 

completării Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 67/27.03.2024 privind aprobarea 
Normativelor pentru dotarea cu autovehicule şi consumul lunar de carburanți 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Având în vedere ca DGASPC-ul a primit un autovehicul  de la CJRAE este necesar a se 

repartiza si cota de carburant aferentă acestuia.. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
- Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
- Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
- Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
- Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 

afaceri (COREX) 
- Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32  voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, 
Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-
Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-
Eugen. 

Nu au votat: Popovici Gabriela, Hațegan Cristian-Sorin. 
 
 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 69/12.03.2025 privind aprobarea 

numirii reprezentantului Județului Timiș în Adunarea Generală a Acționarilor societății 
AQUATIM S.A. și acordării unui mandat special pentru aprobarea bugetului de venituri și 
cheltuieli, a criteriilor și obiectivelor de performanță ale societății pentru anul 2025 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Prin Hotărârea Consiliului Județean Timiș nr. 5/27.01.2021 domnul Mugurel-Valentin 

Borlea a fost numit ca reprezentant al Județului Timiș în Adunarea generală a acționarilor 
societății AQUATIM S.A. Se propune tot o persoana din aparatul de specialitate. 

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu. 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
- Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
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- Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
- Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
- Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 

afaceri (COREX) 
- Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții?  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Propunerea este pentru o persoană din cadrul aparatului de specialitate al consiliului 

județean, și anume domnul director Radu Șerban.  
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Și în acest caz va fi procedură de vot secret pentru că votăm persoane.  
Supun la vot  desemnarea domnului Radu Șerban ca reprezentant al  Județului Timiș în 

Adunarea Generală a Acționarilor societății AQUATIM S.A. 
Procedură de vot secret, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat desemnarea domnului Radu Șerban ca reprezentant al  

Județului Timiș în Adunarea Generală a Acționarilor societății AQUATIM S.A. cu:  
- Voturi ”pentru” – 33 
- Nu au votat: -  1  

Dacă nu mai sunt alte intervenții,  supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 31 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan 
Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-
Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-
Grigore, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Țecu Alexandra-Viviana. 
 
 
Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 70/13.03.2025 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 5/2024 privind aprobarea acordului de 
parteneriat pentru Proiectul VERSOPOLIS 2025-2028 dintre Biblioteca Județeană Timiș 
„Sorin Titel” și Beletrina Academic Press 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Noua versiune a acordului de parteneriat va fi semnat cu Beletrina-Academic Press, 

instituție culturală slovenă care funcționează după legile acestui stat și care are rolul de 
Coordonator al proiectului Versopolis, definit ca „platformă de festivaluri europene majore de 
poezie care, prin colaborare fertilă, configurează un demers cultural pan-european”. Finanțarea 
proiectului Versopolis este asigurată de către Uniunea Europeană. Acordul va acoperi intervalul 
2025-2028. Pentru semnarea acestuia este desemnat managerul Bibliotecii Județene Timiș 
„Sorin Titel”, Tudor Crețu. 

Modificările vizează durata acordului amintit, care în noua versiune, acoperă intervalul 
2025 – 2029, calendarul colaborării, termene de predare a diverselor materiale care se aplică 
tuturor participanților la proiectul Versopolis. 

Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către:  
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- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 
patrimoniului ( ECOF) 

- Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
- Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 

afaceri (COREX) 
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-
Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea 
Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Popescu Marin. 
 
Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 71/13.03.2025 privind  

aprobarea lucrărilor topo-cadastrale de  alipire și dezmembrare conform Planului 
Urbanistic Zonal aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Timișoara nr. 
279/25.06.2024 

 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
luând în considerare adresa 9268/12.03.2025, prin care Vemenia SRL ne solicită emiterea 

acordului referitor la alipirea și dezmembrarea unor imobile conform Planului Urbanistic Zonal 
aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Timișoara nr. 279/25.06.2024, și ale 
documentației depuse de petentă, respectiv Certificatul de urbanism nr. CCU2024-
003692/22.11.2024 și planșele aferente operațiunilor de carte funciară care se doresc a fi 
efectuate. 

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
- Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 32  voturi ”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-
Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea 
Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: domnul președinte Alfred-Robert Simonis și domnii consilier județeni Hațegan 
Cristian-Sorin, Popescu Marin. 
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Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 72/17.03.2025 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 206/28.10.2016 privind aprobarea dării 
în administrare a unor bunuri imobile aflate în domeniul public al Județului Timiș, către 
unele instituții publice de interes județean   

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
DPS nu mai desfășoară activități în spațiile respective fapt pentru care se solicită 

retragerea dreptului de administrare acordat prin HCJT nr. 208/2016. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
- Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
- Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
- Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
- Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 

afaceri (COREX) 
- Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-
Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea 
Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Popescu Marin.  
 
 
Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 73/17.03.2025 privind 

aprobarea închirierii prin licitație publică a unor bunuri imobile situate în Pavilionul 
Administrativ al Parcului Industrial și Tehnologic Timișoara, Calea Torontalului, km 6, 
proprietatea privată a Județului Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Întrucât pe parcursul acestui an, vor expira contractele de închiriere pentru unele spații 

aflate la parterul Pavilionului Administrativ al Parcului Industrial și Tehnologic Timișoara, Serviciul 
de gestionare a patrimoniului din cadrul Direcției de administrare a patrimoniului, va iniția 
procedurile necesare pentru organizarea licitațiilor aferente atribuirii acestora. 

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
- Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
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- Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
- Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
- Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 

afaceri (COREX) 
- Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ). 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana. 
 

 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 74/17.03.2025 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice – faza ”Studiul de Fezabilitate” (SF) – 
aferentă obiectivului: “Reabilitare/Modernizare infrastructură feroviară Reșița Nord – 
Timișoara Nord cu extensie Voiteni – Stamora Moravița - frontieră”: Componenta A: Linie 
cale ferată de pe traseul Timișoara Nord - Stamora Moravița - Frontieră și Componenta B: 
Linie cale ferată de pe traseul Reșița Nord – Voiteni 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Se aproba indicatorii tehnico-economici conform contract si acord asociere.. 
Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
- Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
- Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
- Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
- Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 

afaceri (COREX) 
- Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ). 

Vă rog să țineți cont de faptul că localitatea se numește Voiteg, oficial.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog!. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, 
Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, 
Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen.  

Nu au votat: Hațegan Cristian-Sorin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin. 
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Punctul nr. 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 76/17.03.2025 privind 

solicitarea de trecere a unui bun imobil din domeniul public al Orașului Recaș, în domeniul 
public al Județului Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Bunul imobil va fi utilizat pentru organizarea și desfășurarea activităților de învățământ 

special, respectiv pentru activitatea Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă “Constantin 
Păunescu” Recaș. 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
- Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 77/17.03.2025 privind aprobarea 

dării în folosință gratuită a unei părți din imobilul teren intravilan identificat cu CF nr. 
448544 Timișoara, din domeniul public al Județului Timiș către S.C. Delgaz Grid S.A 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Luând în considerare adresa nr. 9229/11.03.2025 a Spitalului Clinic Județean de Urgență 

”Pius Brânzeu” Timișoara și adresa nr.8852/10.03.2025 a S.C. Delgaz Grid S.A. prin care se 
solicită aprobarea amplasării pe terenul înscris în CF nr. 448544 Timișoara, nr. top. 448544, a 
unui branșament de gaze naturale precum și a unei stații de reglare și măsurare.   

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
- Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popovici 
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Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-
Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea 
Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Popescu Marin. 
 
 
Punctul nr. 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr.78/17.03.2025 privind 

solicitarea de trecere a unui bun imobil din domeniul public al Comunei Pișchia în 
domeniul public al Județului Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Bunul imobil va fi utilizat pentru obiectivul de investiție publică „Adăpost de animale fără 

stăpân“. 
Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, 
Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, 
Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, 
Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Hațegan Cristian-Sorin, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 
 
Punctul nr. 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 79/17.03.2025 privind 

aprobarea aderării Județului Timiș la Rețeaua Regiunilor Interculturale (IRN)   
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Motivat de angajamentul său ferm pentru coeziune socială, diversitate și cooperare 

regională, Județul Timiș consideră aderarea la Rețeaua Regiunilor Interculturale (IRN) un pas 
strategic în această direcție. Prin această inițiativă, județul urmărește să valorifice bunele practici 
europene, să îmbunătățească politicile locale de incluziune și să contribuie activ la conturarea 
unui cadru european mai echitabil pentru migrație și integrare. Implicarea în IRN va facilita 
schimbul de experiențe și soluții inovatoare, consolidând capacitatea județului de a gestiona 
provocările diversității și incluziunii într-un mod sustenabil și eficient..   

Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
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Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-
Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, 
Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, 
Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, 
Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat doamna consilier județean Danielescu Aura-Codruța. 
 
 
Punctul nr. 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 80/17.03.2025 privind 

aprobarea asocierii Județului Timiș prin  Consiliul Județean Timiș  cu Comuna Comloșu 
Mare prin Consiliul local al comunei Comloșu Mare, în vederea cofinanțării căminului 
pentru persoane vârstnice, pe anul 2025 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
luând în considerare adresa înaintată de către Primăria Comunei Comloșu Mare nr. 

8/08.01.2025 și adresa Căminului pentru persoane vârstnice Comloșu Mare nr. 2/08.01.2025 
,prin care se solicită cofinanțarea activităților căminului pentru persoane vârstnice care 
funcționează ca instituție publică în subordinea consiliului local, 

Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 
patrimoniului ( ECOF) 

- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 
URBAM ) 

- Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
- Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
- Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
- Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu 

de afaceri (COREX) 
- Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-
Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, 
Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc 
Marcel, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-
Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-
Eugen. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Nemeth Zoltan. 
 
 
Punctul nr. 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 81/17.03.2025 privind 

solicitarea de trecere a unui bun imobil din domeniul public al Comunei Lenauheim în 
domeniul public al Județului Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Bunul imobil va fi utilizat pentru obiectivul de investiție publică „Adăpost de animale fără 

stăpân“. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
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Proiectul a fost avizat favorabil de către 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Dacă sunt discuții?  
 
Domnul consilier județean Ciprian Bogdan 
Domnule președinte, cu permisiunea dumneavoastră,  aș dori să intervin la acest proiect 

de hotărâre. 
În primul rând, doresc să salut inițiativa Consiliului Județean Timiș de a realiza adăposturi 

pentru câinii fără stăpân atât la Lenauheim, cât și la Pișchia.  Sper să se realizeze cât mai 
repede și cred că este o soluție infinit mai bună decât externalizarea acestui serviciu așa cum 
face Primăria Municipiului Timișoara. Am văzut ce probleme au fost acolo și cu ce costuri.  

Încă o dată, salut această  inițiativă și îmi doresc să se realizeze cât mai repede. Să știți 
că aveți tot sprijinul nostru pentru aceste proiecte, dar și pentru altele. Vă mulțumesc. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Lucrăm la o strategie județeană pe acest domeniu pentru că am avut de ales între a face 

un adăpost mare în jurul Timișoarei sau să facem adăposturi mai mici și mai multe, astfel încât, 
costurile să fie mai scăzute atunci când nu e nevoie să transporți animalele zeci sau sute de 
kilometri. Acestea sunt primele două dintr-o rețea care va trebui să fie înființată.  

 
Domnul consilier județean Ciprian Bogdan 
Avem o reală problemă în comune, atât în cele mai apropriate, cât și în cele mai 

îndepărtate de Timișoara pentru că sunt multe persoane cu inimă rea care abandonează câinii în 
locuri ceva mai departe de Timișoara în speranța că nu se vor mai întoarce și se vor scăpa de ei.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Doresc să mai adaug faptul că este obligatoriu ca UAT-urile să colaboreze cu noi și 

costurile să fie, cumva, împărțite între noi și UAT-urile respective.  
 
Domnul consilier județean Ciprian Bogdan 
E normal acest lucru pentru că problema este și în localitatea respectivă. Mulțumesc.  

 
 Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi  

Aș dori să adaug o sugestie, dacă îmi permiteți, și anume cred că ar trebui să adăugăm și 
un program de sterilizare gratuită pentru animale.  

 
Domnul consilier județean Ciprian Bogdan 
Nu putem construi un adăpost fără a avea și un asemenea program. Legislația ne obligă.  
 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Da, dar trebuie să urmărim dacă se face acest lucru. Noi spunem că facem sterilizare 

gratuită dar oamenii, știți bine că se împotrivesc, și de aceea trebuie inclusă și partea de 
coerciție. Aceasta trebuie  introdusă acolo și urmărită. Mulțumesc.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Face parte din strategie să încercăm să convingem să sterilizeze animalele.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Doresc, cu permisiunea dumneavoastră, să intervin și eu la acest proiect.  
Aș vrea să spun că, pe lângă cele două locații, Lenauheim și Pișchia luate astăzi în 

discuție, pentru adăposturi mai avem discuții cu orașul Ciacova prin intermediul Asociației 
Județene pentru Protecția Animalelor Timiș. Este o asociației formată de UAT-urile din județul 
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Timiș împreună cu medicii veterinari și asociații de protecție a animalelor care, ulterior, ar trebuie 
să intre în parteneriat cu consiliul județean pentru operaționalizarea acestor adăposturi.  

Aceste adăposturi vor fi operaționalizate de comunitatea locală, respectiv de UAT-urile din 
județul Timiș. Finanțarea pentru adăposturile de la Ciacova va fi asigurată prin  fonduri europene, 
prin PNRR prin intermediul grupului de acțiune locală.  

 
Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
O scurtă intervenție și o întrebare tehnică, dacă îmi permiteți domnule președinte. 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Vă rog domnule consilier Zoltan Nemeth 
 
Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
În primul rând, salutăm și noi crearea acestor adăposturi. Chiar la Lenauheim era și un 

proiect pe bugetare participativă dar înțeleg că este doar alt teren decât cel inițial pe care s-a 
identificat pentru proiectul pe bugetare. 

Suntem doar la etapa de trecere, de fapt, în etapa în care noi solicităm trecerea din 
domeniul public al localității în domeniul public al județului, clar că vom avea apoi și aprobarea 
trecerii.  

Întrebarea mea este legată de mențiunea domnului președinte cu privire la cofinanțare de 
către UAT-uri, și anume: cât timp terenul trece în domeniul public al județului Timiș integral cine 
va fi proprietarul acelor adăposturi, în măsura cofinanțării de către UAT-uri? 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Eu mă refer la cofinanțarea pe funcționarea centrului respectiv și nu la investiție. Investiția 

o facem noi.  
Cu alte cuvinte, este normal să participe și UAT-urile atunci când aduc animale în centrele 

respective. Evident, că nu putem cere tarifele la nivelul pe care le cer privații astăzi dar o parte de 
sprijin trebuie să existe. Trebuie să existe costuri și din acea zonă.  

Cea mai mare parte, chiar și din costurile de funcționare, va fi susținută de consiliul 
județean dar și investiția integrală va fi susținută de consiliul județean.  

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, vă rog să-mi permiteți o mică intervenție la acest punct pentru a nu 

rămâne cu o impresie greșită aici   
Să știți că și la Timișoara este un program, de ani de zile, pentru sterilizarea animalelor 

fără stăpân. Pentru că noi vom construi 100 de astfel de locuri și problema va exista atâta timp 
cât nu eliminăm cauza.  

La Timișoara există un astfel de program și Timișoara construiește adăposturi pentru 
animalele fără stăpân tocmai dintr-o experiență negativă cu externalizări către tot felul de firme.  

Am vrut să fac această precizare ca să nu rămânem cu impresia că Timișoara este în 
urma județului Timiș.  

 
 Domnul consilier județean Ciprian Bogdan 

Aș putea să vă întreb și unde construiește Timișoara? 
 

Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
În Freidorf este . Discutăm la final  pentru că nu este obiectul acestei ședințe. Eu mă bucur 

că facem la Lenauheim și la Pișchia.  
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Da, facem la Lenauheim și la Pișchia, și încă în vreo 10 locuri din județ acolo unde este 

necesar. Probabil după 10-15 ani, după ce terminăm de sterilizat,  realizăm că  nu mai avem ce 
să facem cu ele pentru că avem mai multe spații decât nevoi. 
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Vreau să menționez că nu suntem într-o competiție cu Primăria Timișoara nici pe acest 
subiect și nici pe alte subiecte. Suntem într-o colaborare și de aceea este important ca cele două 
instituții să se coordoneze, să aibă soluții integrate atunci când este nevoie. Animalele 
abandonate nu știu de granițe, nu cunosc UAT-uri și trec dintr-una în alta fără să întrebe pe 
nimeni și, prin urmare, este o problemă județeană care integrează Timișoara și zona periurbană 
până la Pietroasa.  

 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu sunt supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 82/18.03.2025 privind 

aprobarea numirii auditorului statutar la societatea RUWATIM SMDP S.R.L. 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
În cadrul procesului de implementare a acestui proiect, nu au fost identificate resurse 

financiare suficiente pentru amenajarea și adaptarea spațiilor, astfel încât să îndeplinească 
cerințele standardelor minime obligatorii și legislația în vigoare. Aceste lucrări de adaptare fiind 
esențiale și pentru obținerea autorizațiilor, avizelor și licenței de funcționare.   

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF); 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ); 
- Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX); 
- Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN); 
- Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL); 
- Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 

afaceri (COREX); 
- Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ); 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi ”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski Alexander, 
Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu 
Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș 
Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, 
Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea 
Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat domnul  președinte Alfred-Robert Simonis și doamna consilier județean. 
Danielescu Aura-Codruța. 
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Punctul nr. 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr.84/18.03.2025 privind 
aprobarea documentației tehnico-economice cu principalii indicatori tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiție publică “EXECUȚIE POD PE DJ 593B, KM 5+000, PARȚA 
(PODUL TURCULUI)” 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Conform HG 907/206 se aproba indicatorii tehnico economici la obiectivul de investiție.   
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ); 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-
Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, 
Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, 
Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, 
Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat doamna Danielescu Aura-Codruța.  
 
 
Punctul nr. 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 85/18.03.2025 privind 

aprobarea componenței nominale a Comisiei pentru Protecția Copilului Timiș   
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF); 
-  Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Având in vedere adresele organizațiilor si instituțiilor publice de nominalizare a membrilor 

in CPC vor fi nominalizate următoarele persoane: Titular - Martin Monica Alina; Supleant - Tuțac 
Ionel, 

Titular - Danci Anca Menina; Supleant - Timiș Ofelia Daniela 
Întrucât este vorba de persoane se impune aprobarea acestor nominalizări  prin vot 

secret.  
Procedură de vot secret, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat nominalizare persoanelor menționate anterior cu: 
- Vot ”pentru” – 33 
- Nu au votat:  -  2  

În continuare, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis, 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Hațegan 
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Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-
Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-
Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-
Eugen și o abținere din partea doamnei Dugulescu Ligia-Iunia. 

Nu a votat domnul consilier județean Cotețiu Andrei. 
 
 
Punctul nr. 21 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre  nr. 88/24.03.2025 privind 

aprobarea alipirii unor imobile aflate în domeniul public al Județului Timiș și administrarea 
Consiliului Județean Timiş, situate în Unitatea Administrativ Teritorială Dudeștii Noi 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Prin adresa Direcției de Drumuri și Transport, înregistrară la Consiliul Județean Timiș cu 

numărul 10550/19.03.2025, se solicită unificarea CF-urilor aferente drumului județean DJ692A 
din raza teritorială a UAT-ului Dudeștii Noi pentru o mai bună administrare și în eventualitatea 
unor lucrări de reabilitare 

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu  
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-
Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, 
Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, 
Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, 
Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat doamna consilier județean Danielescu Aura-Codruța. 
 
 
Punctul nr. 22 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre  nr. 89/24.03.2025 privind 

aprobarea bugetului Fondului de Întreținere, Înlocuire și Dezvoltare pentru proiectele de 
dezvoltare a infrastructurii serviciilor publice care beneficiază de asistenţă financiară 
nerambursabila din partea Uniunii Europene, pe anul 2025 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
luând în considerare necesitatea sustenabilității proiectului “Sistem integrat de 

management al deșeurilor în județul Timiș” – depozitul de deșeuri nepericuloase din comuna 
Ghizela 

Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
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Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 23 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 90/25.03.2025 privind 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 261/27.11.2024 privind 
aprobarea modificării contractului de concesiune nr. 2314/15.03.2004 încheiat între 
Consiliul Județean Timiș și S.C. ”Inter Center Service” S.A. 

 
Având in vedere încheierea Oficiului de Cadastru și Publicitate Imobiliară Timiș nr. 

71087/2025 prin care s-a aprobat modificarea suprafeței de teren. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-
Iunia, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-
Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Hațegan Cristian-Sorin.  
 
 
Punctul nr. 24 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 91/25.03.2025 privind 

aprobarea atribuirii contractului pentru servicii de defrișare, cosit și întreținere a unor 
spații verzi pentru unele imobile de pe domeniul public și privat al județului Timiș de către 
Consiliul Județean Timiș în calitate de autoritate contractantă, către S.C. SERVICE CONS 
PREST S.R.L. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Se atribuie societății CJT întreținerea spațiilor verzi la obiectivele aparținând CJT.. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-
Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, 
Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, 
Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, 
Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Țundrea Luminița 
 

Punctul nr. 25 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 92/25.03.2025 privind 
solicitarea de trecere a bunului imobil (construcții și teren) din domeniul public al Statului 
Român și administrarea Institutului Național de Administrație, în domeniul public al 
Județului Timiș. 
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Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Se solicita un bun imobil pentru spatii birouri instituții din subordine. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian, Ciobanu 
Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, 
Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-
Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 
 Nu au votat: Baiaș Claudiu-Gabriel, Danielescu Aura-Codruța. 

 
 

Punctul nr. 26 al ordinii de zi – Întrebări, interpelări, informări 
   
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție in format electronic: 

 
1. Raport privind activitatea desfășurată în anul 2024 a Consiliului Județean Timiș; 
2. Raport privind situația bunurilor Consiliului  Județean Timiş şi a unităților subordonate ca 

urmare a inventarierii pe anul 2024; 
3. Informare privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 

incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
 
Dacă sunt intervenții la acest punct? 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, îmi permiteți o scurtă intervenție la acest punct? 

  Firește că  pe toți ne-a întristat ce ne-ați spus dumneavoastră la începutul ședinței, că ne-
am trezit dimineață și am aflat ce s-a întâmplat la Muzeul Satului Bănățean. Eu aș remarca totuși 
că, deși era ora 3 noaptea, când toată lumea se odihnea, intervenția a fost bună, s-a evitat să 
ardă și casa parohială.  
  Vorbim de o biserică importantă, de la 1746. Puține astfel de lăcașuri avem în România. 
Nu aș vrea să considerați comparația deplasată, dar când a ars Notre Dame la Paris, toată 
lumea a sărit să ajute, s-a refăcut acea catedrală minunată  și a ieșit un eveniment planetar.  
  Eu aș vrea, dacă se poate, și dacă avem posibilitatea, tocmai având în vedere că nu avem 
multe astfel de lăcașuri bisericești, poate obținem un ajutor de la Ministerul Culturii ca să-și 
revină lăcașul cât mai repede la forma inițială.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 

  Nu avem nimic împotrivă. Cred că este un demers binevenit. În acest moment alocăm 
fondurile necesare, dar nu știm care este valoarea. Aceasta o vom afla în funcție de expertize și 
de discuțiile pe care le vom avea cu proiectanții și cu evaluatorii. Încercăm să alocăm din fondul 
de urgență, din fondul de  rezervă sumele pentru studiile necesare demarării, pentru că fiind 
monument istoric nu va fi ușor, iar avizele durează. Pe măsura identificării sumelor finale de care 
avem nevoie, evident că dacă nu sunt bani disponibili la consiliul județean putem să cerem de la 
alte instituții.  
  Acum la prima vedere nu cred că este ceva ce nu poate duce consiliul județean din 
fondurile pe care le avem, din alte surse, din credit ș.a.m.d., iar ca să fie foarte clar vă spun că 
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vom avea bani să restaurăm acea biserică. Dacă vin și din altă parte sumele necesare, sunt 
binevenite. Nu vom sta în loc pentru că nu avem bani de la minister sau din altă parte.  
  Da, o solicitare se poate face doar dacă avem o evidență și o situație cu ce ar trebui să 
investim.  
  Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
  Domnul consilier județean Ciprian Bogdan 
  Domnule președinte, interpelarea mea este adresată Direcției de drumuri, și anume în 
localitatea Sânmihaiul Român, în carosabilul din fața stației de autobuz, chiar vizavi de piața 
agroalimentară este o groapă semnificativ de mare și rog să se facă o intervenție de urgență 
pentru că se întâmplă diverse incidente acolo.  Știu că s-a reparat drumul Săcalaz-Sânmihaiul 
Român, s-au făcut intervenții și nu înțeleg de ce nu s-a mers puțin mai departe fiind utilajele deja 
acolo. Sper ca în următoarele zile să se rezolve această problemă. Vă mulțumesc.  
 

Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
 Da, cu siguranță se poate interveni. Noi am dat drumul la studiile proiectului pentru 
reabilitarea acelui drum de la Utvin până la Sânmihai, dar dacă este o situație de urgență se 
poate interveni.  
  
 Domnul consilier județean Ciprian Bogdan 
 Groapa este destul de mare chiar în fața stației de autobuz. Dacă vine cineva din 
contrasens, când se virează dinspre Diniaș spre Timișoara și iei virajul mai strâns, dai direct în 
groapă.  
 

Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
 Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, vă mulțumesc pentru participare și  implicare și 
rămâne să  ne vedem cu proxima ocazie.  

Dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței ordinare a Consiliului 
Județean Timiș. 

 
  
 
 

PREȘEDINTELE                                              SECRETARUL GENERAL  
CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ,                                 AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
      Alfred-Robert SIMONIS                                                   Mihai-Ștefan CRISTA 
                      Șef SERVICIU SCAJ 
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